
ŠPORTNA DEJAVNOST V KRAJEVNI SKUPNOSTI AJDOVŠČINA

Največja težava:
ni primernih prostorov
V občini Ljubljana Center sta na iclesnokulturnem področju prav
gotovo med krajevnlmi skupnostmi najaktivnejši KS Stari Vod-
mat in KS Poljane. O obeh smo že pisali, jih predstavili in opi-
sali njihovo aktivnost, vendar ne bi bilo prav, če bi zaneinarili
ostale krajevne skupnosti v tej občini, ki morda na prvi pogled
niso tako aktivne, vendar iz objektivnih vzrokov.

Krajevna skupnost Ajdovšči-
na ima svoje prostore na Ki-
dričevi ulici, torej v samem
strogem središču mesta. To
omenjam zaradi tega, ker v
središču mesta ni niti igrišč,
niti prostora, da bi jih zgra-
dili. že zaradi tega se telesno
kulturna aktivnost ne more za-
dovoljivo razvijati, čeprav je
v tej krajevni skupnosti veli-
ko mladih, ki bi se v prostem
času želeli ukvarjati s telesno
kulturo, vendar imajo za to
omejene možnosti. Da bi tako
mlajši kot starejši občani v ok-
viru možnosti zadovoljevali

vsaj minimalne potrebe po re-
kreaciji, se vključujejo v naj-
bližjo osnovno telesnokulturno
organizacijo: TVD Partizan Na-
rodni dom. Prava sreča je, da
je TVD Partizan športna orga-
nizacija, ki ima široko razve-
jeno dejavnost, kjer se lahko
špotno udejstvujejo mlajši in
starejši občani v različnih
športnih panogah. Ob lepem
vremenu in v poletnih mesecih
pa predvsem mladi občani KS
Ajdovščina radi odidejo na igri-
šča v Tivoliju, kjer po mili vo-
lji zadovoljujejo svoje potrebe
po športni aktivnosti.

V prostorih KS Ajdovščina
imajo sicer manjšo dvorano,
ki so jo uporabljali občani, ki
jih privlači natnizni tenis, ven-
dar je trenutno za to vrsto de-
javnosti ne morejo uporabljati.
Na osnovni šoli Prežihovega
Voranca, ki je v neposredni
bližini KS Ajdovščina, gradijo
prizidek, v katerem bosta po-
leg kabinetov tudi dve telovad-
nici. Ker na Šoli trenutno ni
dovolj prostora za normalen
pouk, uporabljajo učenci tudi
dvorano KS za pouk in podalj-
šano bivanje. Ko bo prizidek
dograjen, ne bo pridobila le
šola, ampak tudi krajvna skup-
nost, saj je uprava šole oblju-
bila, da bodo obe telovadnici v
večernih urah lahko uporablja-
li tudi občani za redno rekrea-
cijo.

Kljub težavnim razmeram, v
katerih je KS Ajdovščina, ne
bi bilo prav, če ne bi povedali,
da so mladi izredno aktivni. V
okviru KS delujejo namiznote-
niška, teniška, nogometna in
kegljaška sekcija. Zelo priljub-
Ijeno je tudi plavanje, kajti v
neposredni bližini je bazen v
Tivoliju, kl ga občani KS red-
no obiskujejo. TRIM tekmo-
vanj, ki jih organizira telesno-
kulturna skupnost Ljubljana
Center, se v glavnem udeležu-
jejo posamezniki, razmišljajo
pa še o tem, da bi nekdo od
mladih prevzel delo organiza-
torja športne rekreacije in na-
črtno vodil telesnokulturno ak-
tivnost v športnih panogah, za
katere je največ zanimanja.

Velja povedati, da je med
mladimi iz KS veliko smučar-
jev, ki v zimski sezoni deluje-
jo kot voditelji smučanja v ok-
viru smučarskih tečajev, ki jih
organizira TVD Partizan Na-
rodni dom.

Ob obisku v krajevni skup-
nosti Ajdovščina smo se pogo-
varjali s tovarišico Pavlo Ko

der, ki je spregovorila o vseh
težavah, s katerimi se ubadajo
uslužbenci KS vsak dan. Po
njenih besedah so največji pro-
blem finančna sredstva. Oe bi
krajevna skupnost razpolagala
z večjimi sredstvi, bi z vese-
ljem podprli izgradnjo športne-
ga centra, za katerega je pred-
videna lokacija na sedanjem
letnem telovadišču v Tivoliju.
Vendar izgradnja takega cen-
tra ni le problem KS, o njem
razmišljajo tudi na telesnokul-
turni skupnosti Ljubljana Cen-
ter pri TKS Ljubljana mesto.
Prav gotovo bo v novi usmerit-
vi telesne kulture v Ljubljani
tudi športni center v občini
Ljubljana Center naletel na
ustrezno razumevanje.

Ostaja le še želja in upanje
vseh mladih in starejših obča-
nov KS Ajdovščina, da bi bila
čimprej dograjena telovadnica
v osnovni šoli Prežihovega Vo-
ranca, ker bodo končno le ta-
ko lahko zadovoljevali svoje
potrebe po redni telesnokultur-
ni dejavnosti.
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